
ZÁPIS Z JEDNÁNÍ

KOMISE MĚSTSKÉ ČÁSTI Č. 8
Lošov

Č. 7 / 2023 12. 07. 2023 / 20:00 hod.

I. PREZENCE

Přítomni: Ing. Miroslav Charouz, Miroslav Kuchválek, prof. MuDr. Roman Havlík Ph.D., Pavel Sklenář,
Ing. Antonín Kopečný, Mgr. Luděk Kvapil Ph.D., Jan Žůrek, Petr Rajt, Lenka Jurová

Omluveni: Tomáš Konečný, Martin Urbášek

II. PROJEDNÁVANÉ ZÁLEŽITOSTI

1 Schválení programu schůze

Usnesení:
- Vystoupení zástupců MPO, PČR

- Kontrola stávajících požadavků a minulých zápisů

- Projednávané záležitosti

- Vyjádření komise k žádostem od odborů MMOl

- Nové požadavky

- Obecné informace
Pro: 9 Proti: 0 Zdržel se: 0

2 Vystoupení zástupců MPO, PČR
Komise vyjádřila spokojenost s přítomností Městské policie v obci pro zajišťování veřejného pořádku

3 Vystoupení hostů
Kromě členů komise nebyl nikdo další přítomen

4 Kontrola požadavků z minulých zápisů
Přehled požadavků z minulého zápisu
kontrola stromů - Předáno
prořez stromů v majetku lesů MO - Předáno
Starší požadavky
Zápis č. 2/2023 ze dne 01. 02. 2023: Žádost o přezkum možnosti zajištění provozu obecní studny - V realizaci
Zápis č. 2/2023 ze dne 01. 02. 2023: Žádost o zpracování projektu - Chodník na ul. Svolinského - Před
uzavřením
Zápis č. 2/2023 ze dne 01. 02. 2023: Žádost o kontrolu schválených projektů - Předáno
Zápis č. 3/2023 ze dne 01. 03. 2023: koše se sáčky na psí exkrementy - Předáno
Zápis č. 3/2023 ze dne 01. 03. 2023: kontrola stromů - Předáno
Zápis č. 4/2023 ze dne 05. 04. 2023: úprava trasy jízdy autobusu MHD linky č. 11 - Před uzavřením
Zápis č. 4/2023 ze dne 05. 04. 2023: žádost o řešení dopravní situace na Svatém Kopečku - Před uzavřením
Zápis č. 5/2023 ze dne 03. 05. 2023: 1. Ořez veřejné zeleně - Před uzavřením

5 Projednávané záležitosti
- Sportovnímu klubu Lošov se nedaří napravit majetkové záležitosti z minulosti, kdy měl v pronájmu obecní
studnu, na ulici Hliník, a zajišťoval její provoz, tj. údržbu a placení el. Energie. Smlouva o pronájmu vypršela v
roce 2014 a magistrát zatím nepřevzal odpovědnost za provoz této studny ze strany Sportovního klubu je třeba
vyvinout více společného úsilí při řešení této situace, tedy písemně navrhnout převeztí studny a jejího zařízení



formou daru, který odsouhlasí rada města a odbor majetkoprávní následně vyřeší převod nového dodavatele el.
energie a provoz a údržbu tohoto veřejně užitečného zařízení 
- Na komunikaci okolo přehrady, pod chatami, jsou místy prohlubně a díry a znepříjemňují jízdu autem a je tedy
nutné aby dotčení stavebníci a obyvatelé průběžně udržovali cestu, resp. prohlubně po překopech v pořádku
- České lesy při svážení dřeva neustále přetěžují kamiony a z toho důvodu se na cestě od tzv Andílka, přes
Lenhartovu ulici až po ulici Svolinského vytváří výmoly, zejména před vyústěním na ulici Svolinského. 

6 Vyjádření komise k žádostem od odborů MMOl

6.1 Vyjádření k prodeji/směně majetku
Vyjádření k žádosti Jana Andrése Sp. Zn. ,,S-SMOL/109203/2023/OMAJ/Peň", komise souhlasí s navrhovanou
varinatou směny pozemků

7 Nové požadavky

1 omezení vjezdu NA na ulici Lenhartova

žádáme a to s velkým důrazem Odbor dopravy o vyřešení omezení tonáže vozidel, které sváží dřevo přes
Lošov. Ulice Lenhartova v celé délce je trvale ničena svozovými soupravami a těžkou zemědělskou technikou a
obec musí opakovaně investovat desítky tisíc do oprav živičného povrchu a kostkového vyústění na ul.
Svolinského.   

2 dokončení sekání trávy

i přes velmi výrazné zlepšení kvality sečení trávy došlo opět k některým nedostatkům, např. nebyla posekána
tráva na ul. Lenhartova viz. foto a přes nekonečný apel ze strany komise není řešen stav krajnice, který je v
majetku města ul. Svolinského mezi odbočkou k přehradě a ul. Na Hrázi, občané jsou nuceni při příjezdu vozidla
doslova zdolat hustou trávu a křoví aby se vyhnuli jedoucím vozidlům, rovněž ořez přerostlé zeleně/křoví přes
naléhání zůstává trvale nevyslyšen a začíná být hrozbou pro bezpečnost chodců i provozu

3 řešení svozu dřevní hmoty v Lošově

komise žádá magistrát o zprostředkování jednání s vedením Lesy ČR, na kterém by se vyjasnila situace kdy
dochází k opakovanému ničení komunikací v obci přetíženými vozidly, alibistický argument, že za to nemohou a
je to na odpovědnosti přepravců není pro nás východiskem a je nutné toto řešit.

8 Obecné informace
komise žádá občany aby přispůsobili v této letní vyjímečně suché době své chování směrem k používání ohně a
jiných aktivit, které by mohly skončit rizikem požáru tak, aby nebyl ohrožen majetek nebo snad i zdraví nás
všech
POZOR změna - příští jednání komise je vzhledem k plánu dovolených ve středu 9. srpna v 20,00 hod

III. SCHVÁLENÍ ZÁPISU č. 7 / 2023

Datum schválení zápisu: 15. 07. 2023 Předseda/předsedkyně KMČ:
Ing. Miroslav Charouz

Zapsal/a:
Ing. Miroslav Charouz

Ověřil/a:
Ing. Antonín Kopečný


